



شركة صناعة مواد البناء ش.م.ع.ع
CONSTRUCTION MATERIALS INDUSTRIES S.A.O.G.

قرارات مجلس الإدارة المنعقد في مساء يوم الأربعاء الموافق 2022/02/23 م

قرر مجلس الإدارة في اجتماعه المنعقد يوم الأربعاء الموافق 2022/02/23 م ما يلي :-

- 1- اعتماد البيانات المالية المدققة للسنة المالية المنتهية في 2021/12/31 م و التوصية إلى الجمعية العامة لإعتماد تلك البيانات المالية المدققة كما في 2021/12/31 م في إجتماعها المقبل والمقرر عقده بتاريخ 2022/03/20 م :-

البيانات	31 ديسمبر 2021 رع .	31 ديسمبر 2020 رع .
مجموع الإيرادات	4,043,920	3,728,904
مجموع المصاريف	(3,506,533)	(3,506,127)
الربح و (الخساره) قبل الضريبه	537,387	222,777
مصروف ضريبة الدخل	(36,589)	(1,126)
الربح و (الخساره) بعد الضريبه	500,798	221,651

- 2- دعوة مساهمي شركة صناعة مواد البناء ش.م.ع.ع لحضور إجتماع الجمعية العامة العادية و إجتماع الجمعية العامة الغير عاديه المقرر عقدهن في تاريخ 2022 /03/20 م

Board of director's decision held on Wednesday evening 23/02/2022

The board of directors decided on their meeting held on 23/02/2022 the following:-

- 1- Approve the Audited financial results for the year ended on 31/12/2021 and recommend to the AGM to approve this Audited financial results as of 31/12/2021 on the next meeting will be held on 20/03/2022 as the following :-

	December 31, 2021 RO.	December 31, 2020 RO.
Total Revenue	4,043,920	3,728,904
Total Expenditure	(3,506,533)	(3,506,127)
Profit / (Loss) before Tax	537,387	222,777
Tax Expenses	(36,589)	(1,126)
Profit / (Loss) after Tax	500,798	221,651

- 2- Invitation to shareholders of CMI. Co. S.A.O.G for attending the AGM and Extraordinary General Assembly meetings scheduled to be held on March 20th, 2022 .

طلال ناصر عقته
المدير العام

